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Schriftelijke vraag van raadslid Karel Noppe: Afscheiding fietspad-rijbaan

lndiener(s)
Karel Noppe (Open Vld);

Gericht aan
Carl Hanssens;

Bondige toelichting
In Puivelde werd in de Marktstraat en Kemzekestraat een haag tussen het fietspad en de rijbaan
aangelegd. In de Marktstraat gebeurde dat tijdens de heraanleg van de straat, in de
Kemzekestraat werd de haag pas naderhand aangeplant, er was in het ontwerp van de straat
geen ruimte voor voorzien.
Buurtbewoners stelden mij de vraag of er ook in de Puiveldestraat en Kruisstraat zo'n haag kan
komen waarbij het fietspad wordt afgescheiden van de rijbaan. Deze verkeeras wordt dagelijks
intensief gebruikt door fietsers (pendelaars maar ook veel fietsende scholieren) die van Sinaai
richting Puivelde en verder Sint-Niklaas fietsen, en omgekeerd. Het fietspad is er breed en
comfortabel maar er is geen enkele afsluiting tussen de rijbaan en het fietspad, en dit zijn net 2
straten waar men nog 70 km/u mag rijden (en waar er vaak nog een pak sneller wordt gereden).
In het kader van de fietsveiligheid vormt het voorzien van een afscheiding tussen rijbaan en
fietspad een te verdedigen vraag.
Ik heb volgende vragen:

• Was er ooit in de originele plannen bij de heraanleg voorzien om in de Puiveldestraat en
Kruisstraat een haag aan te planten?

• Ziet het stadsbestuur mogelijkheden om langsheen deze straten een een haag aan te
planten tussen rijbaan en fietspad? Indien wel, op welke termijn kan dit en op hoeveel
wordt de kostprijs hiervan geraamd? Indien niet, waarom kiest men hier niet voor?
Indien niet, welke andere maatregelen wil het stadsbestuur nemen om de fietsveiligheid
op dit traject te verhogen?
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schriftelijke vraag m.b.t. afscheiding fietspad - rijbaan

Geachte raadstid Noppe,

Eerst en vooral excuses voor het Laattijdig beantwoorden van uw schriftelijke vraag van 6 oktober
2023.

ln de originele plannen bijde heraanleg van de Puivetdestraaten de Kruisstraatwerd geen

afscheiding voorzien tussen rijbaan en fietspad. Het inpassen van afscheidingen tussen fietspad en
rijbaan is een beleidskeuze geweest, die gemaakt werd na het aanleggen van dit tracé.

De Puiveldestraat en de Kruisstraat vormen de verbindingsweg tussen Puivetde en Sinaai. Hier werd
gekozen om binnen de beschikbare ruimte maximaLe breedtes te voorzien voor de aanwezige
wegsegmenten, zijnde een breedte van 6,60m (inc[. kantstroken) rijbaan in functie van veilig
kruisend gemotoriseerd verkeer aan een snelheid van 70 km/u, gezien de functie van de weg.

Het inpassen van een afscheiding (e.9. een haag) Langsheen dit tracé vereist een herziening van het
snelheidsregime waarbij een vertaging naar 50 km/u noodzakeLijk is. De kostprijs van de

infrastructure[e werken wordt ingeschat op 200.000 euro. Mocht dit een heraanlegdossier zijn dat nu
zou worden opgestart, zouden we het scheiden van rijbaan en fietspad zeker meenemen in het
ontwerpproces.
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Echter, wanneer we de kosten-batenanalyse maken, zien we geen veiligheidsprobleem op deze

locatie. Er zijn geen geregistreerde ongevallen met fietsers en geen meldingen van een gevoel van

onveitigheid. Daarom - ter conclusie - is het in onze mening niet opportuun deze afscheiding te
voorzien.

Hoogachtend

Tarik Van Batlaer
adjunct-algemeen directeur

Cart Hanssens

schepen

Lieven Dehandschutter
burgemeester
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